
LIJST VAN OPENSTAANDE TOEZEGGINGEN  EN MOTIES PER 2 oktober  2012

ONDERWERP Portefeuillehouder STREEF
DATUM 

STAND VAN ZAKEN OPMERKINGEN

Commissie 4 september 2007
commissie wordt op de hoogte gehouden 
van de aanpak schuurtjes bij 
woonschepen Spaarndam

wethouder Markus Heeft geen prioriteit bij de ambtelijke 
afdeling in de afweging van capaciteit en 
werk

afvoeren

Raad 27 januari 2009
Evaluatie welstandsnota College begin 2013 wordt onderdeel van de herziening van de 

bestemmingsplannen, die begin 2013 start

Raad 8 november 2011

Er komt een volgsysteem ten aanzien van 
contracten etc. van de gemeente

College november 2012 Staat als C-stuk op de agenda voor de 
commissie van 6 november

afvoeren

Commissie 4 oktober 2011/raad 8 
november 2011
College levert overzicht in- en output 
welzijn nav motie

Wethouder Zantkuijl najaar 2012 Is gevolg aan gegeven met de nota Welzijn 
Nieuwe Stijl en de welzijnscoach

afvoeren

Commissie 7 februari 2012
Advies over aanbevelingen RKC rapport 
bruggen en viaducten 

wethouder Markus december 2012 stand van zaken is meegedeeld  op 8 
oktober 2012

Raad 28 februari 2012

Motie strategische en tactische 
ontwikkeling gemeente Haarlemmerliede 
ca

college najaar 2012 in het antwoord van het college op de 
algemene beschouwingen wordt 
aangegeven dat de uitwerking van deze 
motie in december aan de commissie wordt 
aangeboden

Commissie 6 maart 2012

Voorstel over andere financiering 
logopedie en vakonderwijs op 
basisscholen

wethouders 
Markus-Zantkuijl

november 2012 bij de begroting 2013 afvoeren

Raad 27 maart 2012
Afwikkeling schade ten gevolge van 
baggeren door Rijnland

wethouder Markus pm gesprekken met verzekeraars lopen



Raad 17 juli 2012
inventarisatie mogelijkheden tot bijdragen 
van derden aan de stedenband

burgemeester Bruijn december 2012 Overleg met VNG over deze vraag is 
gevoerd, wordt nog nader uitgewerkt in 
overleg met de voorzitter van de 
jumelagecommissie

Voorwaarden grondprijs Claes van 
Kietenstraat na aanpassing van het aantal 
woningen

Burgemeester 
Bruijn/wethouder 
Markus

zo spoedig 
mogelijk


